
Protokoll Järavallens Samfällighetsförening 

Konstituerande Styrelsemöte torsdag den 27:e mars 2014 

 

Närvarande: 

Sven Gunnarsson/60 (ordförande) 

Bernth Browall/ (kassör) 

Birthe Strand/ (ledamot) 

Linda Sandringer/ (ledamot) 

Cecilia Wohltat/ (suppleant) 

Bertil Mernsten/ (suppleant) 

 

 

Ej närvarande: 

Magnus Isaksson/ (sekreterare) 

 

1. Ordföranden öppnade mötet 

 

2. Dagordningen godkändes 

 

3. Styrelsen konstituerar sig enligt följande 

Ordförande - Sven Gunnarsson 

Kassör – Berth Browall 

Sekreterare – Magnus Isaksson 

Ledamot – Birthe Strand 

Ledamot – Linda Sandringer 

Suppleant – Bertil Mernsten 

Suppleant – Cecilia Wohltat 

Till firmatecknare utsågs kassör Bernth Browall och ordförande Sven Gunnarsson 

 

4. Ekonomin föredrogs av kassören. Birthe Strand kommer att dela ut samfällighetsavgiften för 

2014 till medlemmarna. En fråga som togs upp på mötet var att undersöka om föreningen 

kan slopa bankgirot som kostar 1 000kr per år och endast ha ett bankkonto. 



5. Torgdagen är satt sedan till lördagen den 26:e april kl 9-12.  Ordföranden ska kontakta 

samtliga torgförmän för att reda ut vem som har rollen på respektive torg och kontrollera att 

släpvagnar är beställda. 

 

6. Styrelsen beslutade att avvakta snöröjningskomittens förslag innan beslut fattas om 

snöröjning för vintern 2014/2015. Jouravgiften var mycket omdebatterad på stämman. 

Ordföranden i snöröjningskomitten, Joakim Skyllermark, kommer att bjudas in till 

styrelsemötet den 25:e augusti. 

 

 

7. 2014 års styrelsemöten blev bestämda till: 

- måndag den 12:e maj kl 19:00 hos Bertil Mernsten på nr 82 

- måndag den 25:e augusti kl 19:00 hos Birthe Strand på nr 86 

- måndag den 6:e oktober kl 19:00 hos Bernth Browall på nr 92 

- måndag den 1:e december kl 19:00 hos Cecilia Wohltat på nr 68 

- måndag den 2:e februari kl 19:00 hos Linda Sandringer på nr 64  

 

Datum för 2015 års stämma sattes till tisdag den:3 mars kl 19:00. 

 

8. Eluttag till elbilar diskuterades. Enligt Bertil Mernsten som undersökt frågan så har EON 

meddelat att ström kan dras från respektive fastighet ut till garage. Detta alternativ bedöms 

som mindre fördelaktigt då det medför ingrepp i samfällighetens markbeläggning och kan 

medföra ganska omfattande kostnader. Bertil Mernsten ska istället undersöka vad det kostar 

att få en undermätare till den befintliga elmätaren i garaget installerad i respektive garage.  

 

9. Trollsjövägens samfällighet är intresserade av att dra in fiberkabel till sina fastigheter och gör 

det gärna tillsammans med övriga samfälligheter. Då avtalet med Insatnet, som står för 

nuvarande kommunikation, snart går ut så kommer styrelsen att undersöka vad det skulle 

kosta att dra in fiber och ansluta till annan firma. Bernth Browall undersöker kostnaden. 

 

10. Hastigheten för biltrafik inom området diskuterades då det finns gott om små barn i 

området. Den fart som gäller inom området är krypfart, d v s 7km i timmen. 

 

11. Mötet avslutades. 

 

 

 

Sven Gunnarsson    Linda Sandringer 

Ordförande    Ledamot 


